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Z A P I S N I K 

 
 
 

12. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, ki je bila v sredo, 9. 4. 2008 ob 18.00 uri v sejni sobi Službe 
za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Cesta dveh cesarjev 32. 
 
Na začetku seje je predsedujoča ugotovila, da je bilo od 15 članov sveta na seji navzočih 11 članov, kar 
je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Dušan Hvala, Branka Lovrečič, Jasna Knapič Ukmar, Janez Marolt, Nada 

Mihelčič, Dušan Milič, Milan Ovnič, Roman  Rems, Sonja Andreja 
Seršen, Metka Šemrov-Nikolič in Igor Založnik. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Marija Ana Šalehar  Stupica.       
                                                                
ODSOTNI ČLANI SVETA: Aleš Brinar, Bruno Šneberger in Petra Jereb. 
  
OSTALI NAVZOČI: Anto Bagarič, koordinator četrtne skupnosti in  Jana Zore, koordinatorka IV. 
 
Lista podpisov prisotnih je sestavni del in priloga tega zapisnika.  
 
Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Branka Lovrečič je pozdravila prisotne ter predlagala 
dnevni red, ki so ga člani Sveta Četrtne skupnosti Trnovo prejeli skupaj s sklicem seje. Ker  predlogov 
za razširitev dnevnega reda ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje naslednji  
 
 

DNEVNI RED: 
 
 

1. Pripombe in predlogi na dopolnjeni osnutek Odloka o Strateškem prostorskem načrtu Mestne 
občine Ljubljana in dopolnjeni osnutek Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu Mestne občine 
Ljubljana. 

   2.   Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
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Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

AD 1. 
PRIPOMBE IN PREDLOGI NA DOPOLNJENI OSNUTEK ODLOKA O STRATEŠKEM 

PROSTORSKEM NAČRTU MESTNE OBČINE LJUBLJANA IN DOPOLNJENI OSNUTEK 
ODLOKA O IZVEDBENEM PROSTORSKEM NAČRTU MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 
 
Predsednica sveta Branka Lovrečič je prisotne člane sveta seznanila z novima prostorskima aktoma 
Mestne občine Ljubljana in sicer s Strateškim prostorskim načrtom in Izvedbenim prostorskim načrtom 
Mestne občine Ljubljana, ki bosta veljala naslednjih 15-20 let in sta zelo pomembna za Ljubljano in 
njene prebivalce. V nadaljevanju je predsednica sveta zaprosila podpredsednika sveta Romana Remsa 
za iztočnice. Podpredsednik je povedal, da bo Javna razgrnitev dopolnjenih osnutkov novih prostorskih 
aktov Mestne občine Ljubljana potekala v prostorih Četrtne skupnosti Trnovo od 22. aprila do 30. maja 
2008,  Javna obravnava gradiva pa bo 20. maja 2008 ob 18.00 uri v prostorih Osnovne šole Kolezija, 
Cesta v Mestni log 46, Ljubljana. Pri pregledu gradiva je ugotovljeno, da je večina predlogov sveta 
četrtne skupnosti upoštevanih, razen mosta v podaljšku Koprske ceste. 
V razpravi so poleg predsednice sveta sodelovali še Dušan Milič, Nada Mihelčič,  Milan Ovnič, Roman  
 Rems, Dušan Hvala in Metka Šemrov-Nikolič. 
 
Po razpravi je predsednica sveta  dala na glasovanje   
PREDLOGA  SKLEPOV: 
 
1. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 1/12: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel mnenje-osnovne pripombe na 
dopolnjena osnutka novih prostorskih aktov Mestne občine Ljubljana in sicer: 
V osnutku Izvedbenega prostorskega načrta Ljubljane so namenjene večje površine za pozidavo 
prav v območju med Malim grabnom in južno obvozno cesto in to  s stanovanjsko pozidavo. Že 
pri osnutku smo opozorili na še vedno nerealizirano protipoplavno zaščito južnega dela mesta, 
saj je območje ogroženo tja do Ceste v Mestni vlog, kar je posebej navedeno   tudi v analitičnem 
delu gradiva. V odgovoru na to opozorilo je predlagatelj zagotovil, da v obravnavanem območju 
do realizacije protipoplavnih ukrepov ne bo dovoljena gradnja . Ta zagotovila je potrebno vnesti 
kot določila tudi v sam načrt Ljubljane.                                    
Drug širši problem je prav tako v predlagani vsebini istega območja, ki na južni strani meji na 
južno obvozno cesto, v predlogu pa je predvidena gradnja stanovanjskih objektov. Ta bi bila 
ogrožena s hrupom iz avtoceste, narisani ozek vmesni zeleni pas pa vsekakor ne bi zadoščal. 
Enaka je situacija tudi na rudniškem kraku. Zato smo že opozorili, da ob avtocesti stanovanjska 
gradnja ni primerna. Protihrupne zaščite  se praviloma izvajajo le za že obstoječa zatečena 
pozidana območja, v nasprotnem primeru pa bi v večjem obsegu obdali Ljubljano s plotovi.  
Odgovor je bil pritrdilen, češ da obravnavano območje ni namenjeno stanovanjski pozidavi. 
Kljub temu pa je v  predlogu  predvidena pozidava s stanovanjskimi objekti !! 
Posebno vprašanje je obdelava obojestranskega prostora Barjanske ceste. Ker je ta cesta in sam 
prostor del osrednje mestne magistrale: Dunajska, Slovenska, Barjanska cesta, menimo, da je v 
Izvedbenem prostorskem načrtu prepovršno in nedosledno obdelana.  Izpušča namreč večje 
površine v obojestranskem prostoru Barjanske ceste, ki so in bi bile lahko pozidane s centralno-
mestno namembnostjo.  Po drugi strani pa priključuje v zazidljive površine kar vstopni zeleni 
park v Murgle (kje je bil nedavno zasajen drevored japonskih češenj). V poglavju Morfoloških 
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zasnov je prostor mestnih vpadnic, še posebej mestne magistrale sicer močno poudarjen, v 
predlogu Izvedbenega prostorskega načrta pa ne vključuje vseh možnosti v sklop centralno- 
mestnih dejavnosti. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 2/12: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je določil predsednico Sveta Četrtne 
skupnosti Trnovo Branko Lovrečič, da predstavi mnenje Četrtne skupnosti  Trnovo na 16. seji 
Mestnega   sveta Mestne občine Ljubljana, ki bo 21. 4. 2008  in sicer pod 6. in 7. točko dnevnega 
reda. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA 
 
1. Predsednica sveta Branka Lovrečič je prisotne člane sveta seznanila s sklicem razširjene  3. izredne 
seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, ki bo v sredo 23. aprila 2008 ob 18.00 uri v prostorih osnovne 
šole Livada, Ul. Dušana Kraigherja 2, Ljubljana, na kateri bo obravnavano urejanje komunalne 
infrastrukture na območju urejanja VS 2/11 Rakova jelša. Razširjeni seji bo prisostvoval župan Mestne 
občine Ljubljana Zoran Janković, podžupan MOL Jani Möderndorfer, direktor                  
Službe za lokalno samoupravo MOL Vojko Grünfeld, načelnica Oddelka za                  
ravnanje z nepremičninami MOL Nataša Turšič, načelnik Oddelka za urejanje                  
prostora MOL Miran Gajšek, direktor JP Vodovod-Kanalizacija. Krištof Mlakar in zastopnik P.U.Z., 
d.o.o.  Janez Žnidaršič. 
 
2. Podpredsednik sveta Dušan Milič je opozoril na dogovor o istočasnem komunalnem urejanju Rakove 
jelše in Sibirije in predlagal, da se o tem seznani župana Mestne občine Ljubljana Zorana Jankovića. 
 
3. Članica sveta Metka Šemrov Nikolič je podala poročilo o delu delavnice »Krakovski vrtovi«. 
Usmerjeni pogovor –delavnica je potekala v prostorih Četrtne skupnosti Trnovo, Cesta dveh cesarjev 
32,  v soboto, 5. aprila 2008 v času od 9.00 – 13.00 ure. Sodelovali so trije od šestih prijavljenih 
svetnikov Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana in sicer: Metka Šemrov Nikolič, Marija 
Ana Šalehar  Stupica in Janez Marolt. 
Usmerjeni program-delavnica je bila zasnovana v treh fazah: 

1. pripravljalna faza 
2. izvedbena faza 
3. sklepno refleksivna faza 
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Člani Sveta Četrtne skupnosti Trnovo so s svojim znanjem, izkušnjami ter zavzetostjo pomembno 
prispevali k boljšemu razumevanju problematike in revitalizacije Krakovskih vrtov na podlagi javno-
zasebnega partnerstva. 
4. Članica sveta Nada Mihelčič je seznanila prisotne člane sveta, da se je avtobusna linija številka 19 
preusmerila z Barjanske ceste na Riharjevo ulico ter da v konicah vozi členasti avtobus, kot je 
predlagala Četrtna skupnost Trnovo. 
 
5. Član sveta in predsednik Sosveta za varnost občanov Milan Ovnič je seznanil prisotne člane sveta o 
sklicu prve seje sosveta na katero bo povabljena poleg članov tudi zasebna varnostna služba, ki bo 
predstavila projekt varovanja naselja Murgle. 
 
 
 
  
Dnevni red 12. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 
predsednica je zaključila sejo ob  20.15 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisal: 
 
Anto BAGARIČ 
 
                  Predsednica Sveta 
                                                                                                    Četrtne skupnosti Trnovo 
                                                                                                    Mestne občine Ljubljana: 
 
                                                                                                       Branka LOVREČIČ  


